
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 7 maj 2023 klockan 17:30 

Närvarande: Jonas, Mattias, Johan, Joakim, Sofia och Maria 

§ 1 Mötet öppnas 
Mötet öppnas. 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Val av justerare 

Sofia Sandberg väljs till justerare. 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 
Styrelsens protokoll:  

- Jonas framförde önskemål från de yngre lagledarna gällande inköp av sarg – styrelsen beslutade att 

avvakta beslut om eventuellt  inköp till ett senare styrelsemöte. 

Ungdomssektionens protokoll  

– uppföljning av punkter från föregående möte tas upp vid detta möte, se nedan. 

§ 5 Idrottsskola  

- 94 anmälda hittills  

- Arbetsgruppen har listat och fördelat arbetsuppgifter - lista över detta har upprättats av 

Jonas 

- En grupp som håller i planeringen av aktiviteter och gruppindelning har upprättat ett schema 

– i dagsläget är inget fullt ut spikat men som det ser ut nu så kommer det att funka med det 

upplägg och gruppindelning som gruppen har skissat på 

- Feriepraktikanter (7 st ungdomar) har erbjudits tjänst – kommunen avvaktar bekräftelse på 

om de vill/kan  

§ 6 Diplomerad förening 

Styrelsen ska fatta beslut om föreningen ska inleda arbete och jobba för att bli diplomerad 

förening. Jonas visar resultat från undersökning som genomförts i föreningen som utgör 

underlag inför ett utvecklingsarbete som kan bli aktuellt om man ska jobba för att bli 

diplomerad förening. Ungdomssektionen ställer sig positiva till om ett sådant arbete ska 

genomföras – dock kommer tillgängliga resurser troligen att vara begränsade så det är 

viktigt att fokusera på de delar som är mest viktiga – hur vi tar emot nya ledare, uppföljning 

och stöttning av nya ledare t ex    

§ 7 Countrygala  

Det är fortfarande inte klart från gruppen som jobbar med att planera countrygalan för Eds FF 

gällande vilka arbetsuppgifter som ungdomssektionen förväntas utföra – ungdomssektionen har 

efterfrågat information om vad man förväntas ansvara för, detta för att snarast kunna skicka ut info i 

lagen och fördela arbetsuppgifter. Ungdomssektionen beslutar att inte invänta besked från 



arbetsgruppen utan beslutar istället att sektionen vid nästa styrelsemöte (9 maj) framför att 

ungdomslagen tar ansvar för att bemanna kiosk och parkering – ev kan man stötta upp på mindre 

arbetsuppgifter men ungdom kommer alltså inte att ta ansvar för mer än kiosk och parkering. I 

dagsläget är det oklart om det kommer att vara arbetsuppgifter att utföra även på torsdag kväll  – 

Johan kommer att medverka på styrelsemötet och får därmed i uppgift att framföra 

ungdomssektionens beslut i frågan samt stämma av med styrelsen i frågan om ev arbetsuppgifter på 

torsdagen.  

§ 8 New Body 

Drygt 420 paket sålda.  

I lagen som sålde så är det 136 registrerade spelare – av dessa har 74 spelare sålt.  

Fördelningen lagvis är följande:  

Lag registrerade spelare  säljande spelare % som sålt 

Pingis 32  9  28  

P13 10  8  80  

P11/12 16  14  90 

P10 17  6  35  

P08/09 18  8  45 

F13/14 16  10  63  

F12 12  6  50 

F11 12  10  84 

F08/10 14  3  21 

Sektionen bedömer att det troligen är en del familjer som har flera syskon som spelar och som slått 

samman sina barn och enbart registrerat ett barn som säljare men det är troligen så att det är 

många som inte bryr sig om att sälja. Utöver att det är många som inte säljer är det även ett 

långdraget arbete som pågår, inte bara denna försäljning utan vid alla försäljningar, för att få in 

betalningar – Maria och Åse får skicka ut påminnelser ggr flera och många ggr kommer inte samtliga 

betalningar in.  

Maria framför att det är lite bökigt att hålla koll på alla inbetalningar då inbetalning ofta sker till 

konto dit även andra inbetalningar till klubben kommer in – önskvärt hade varit om man kunde ha 

ett renodlat konto eller swishnr dit enbart inbetalningar för försäljningar kommer in. Jonas kollar 

upp om det är svårt att få till ett unikt konto för inbetalningar vid försäljning. 

Jonas lyfter frågan med Kristoffer gällande hur föreningen ska agera mot medlemmar/spelare när 

betalning ej sker vid försäljningar samt medlemsavgifter och spelaravgifter.  

§ 9 Utdrag belastningsregistret 

Ungdomssektionen beslutar att samtliga som har uppdrag i föreningen som ungdomsledare, 

cupkommitté samt sektionsmedlemmar ska lämna in utdrag ur belastningsregistret senast 30 juni 

2023 – Jonas stämmer av med Åse om hon kan ta på sig uppdraget att hantera detta administrativt. 

Jonas skickar ut info om detta i ledarlänken efter avstämning med Åse.  

§ 10  Bollkallar 

De yngre lagen ska ställa upp som bollkallar på seniormatcher – Mattias sätter samman ett schema 

för detta. 



Det är viktigt att seniorlagen uppmärksammar bollkallarna lite för att göra det lite roligare att vara 

bollkalle.  

Ungdomssektionen har noterat att det ibland är en tråkigt/hätsk stämning i publiken på 

seniormatcher (främst herr) – detta är tråkigt och ger föreningen ett dåligt rykte och inte bra för t ex 

bollkallar att vara med om  - Jonas tar upp detta med styrelsen för att se hur de ställer sig till hur 

detta ska hanteras.  

§ 10  Sommarcupen  

28 lag anmälda – anmälan stänger 8 maj. Det är ojämn fördelning av anmälda lag inom 

åldersgrupperna där vissa åldersgrupper är fulla och andra är väldigt få lag anmälda. Troligen får 

cupen köras med de grupper där det finns tillräckligt med lag.  

§ 11 Övriga frågor 

- Tobbe som leder P 8-9 år har framfört önskemål om stöttning från ungdomssektionen då 

laget behöver delas upp i 2 lag pga att det blivit för många spelare – ungdomssektionen 

beslutar att man kan erbjuda att medverka vid föräldramöte där denna fråga ska hanteras i 

laget.  

§ 12 Nästa möte 

Jonas skickar ut kallelse till nästa möte.  

 

Vid pennan  

Maria Andersson 

 


